

Referat af De 9 møde, d. 10. november 2014

Tilstede: *Laila, BB 608; Bent, BB 607; Michael, BB 606; Tenna, BB 605
Hugo, T13, Allan, T15; Søren, Lunden; Henrik, PAB 8
Henrik (til en start), Laura (til og med pkt. 6), Bente, Netværkskontoret*

Afbud: *Jørgen S. Jeppesen, Rheumpark*

Ad. 1 Valg af dirigent

Tenna blev valgt. Der blev foretaget en præsentationsrunde af hensyn til Henrik.

Ad. 2 Godkendelse af dagsorden

Dagsordenen blev godkendt.

Ad. 3 Godkendelse af referat fra d. 20.10.2014

Referatet blev godkendt.

Ad.4 Meddelelser, siden sidst

Lunden: Vi er i gang med at tjekke vores klubber. Om de kører okay og er åbne mv.

T15: Vi har fået en snak med BO-VEST om facaderenovering. Vi kommer måske op på et projekt på 20 mio. kr. hvis vi også skal opsætte varmemålere - med stor huslejestigning til følge. Regner med forsøgsopsætning i maj 2015 og igangsætning i 2016.

BB 608: Har været på markvandring.

BB605: Ekstraordinært beboermøde om LED lys, varmecentraler og rør/faldstammer.

PAB8: Alle højhusbeboere er inviteret til møde d. 18. november.

Der er også taget initiativ i forhold til Mågebo - endelig afklaring af byggeskader

BB 606: Varmecentraler skal udskiftes for ca. 4 mio. kr. Har også tjekket rør og faldstammer - det vil koste 120 mio. kr. at skifte. Er ved at undersøge finansiering.

T13: Er i gang med at genstarte fælleslokalerne i gårdene. Vil bruge capkeys med aftalte tider indkodet, for at forhindre forkert brug af lokalene.

Netværkskontoret: Mediehuset har inviteret forskellige klubber til samtale om PR, hjemmeside m.v. (Allan: Husk at orientere afdelingsbestyrelserne ved den slags initiativer).

Ad. 5 Præsentation af ledende børne- og ungemedarbejder Henrik Hansen

Henrik præsenterede sig selv og sin baggrund. Uddelte visitkort med mobilnummer. Bente opfordrede især BB afdelingerne til at invitere ham til et af deres bestyrelsesmøder.

Ad. 6 Tilbage melding vedr. KulturWeekend

Laura gengav kort konklusionerne fra sidste møde: At flere ikke ønskede at bidrage til Afdelingernes Fest, og at NetværksKontoret derfor skulle komme med et forslag til budget for KW uden AF lørdag. Samtidig skulle afdelingsbestyrelserne forholde sig til, hvad de ville med KulturWeekenden.

Laura gennemgik kort det udsendte forslag til budget. Der var kun en forskel på budgettet for 2014 og 2015 på ca. 30.000 kr. Hun spurgte efter tilbagemeldinger.

Kommentarer:

BB 606 bakker op om KW, men ikke om AF. Fedt med mangfoldigheden, og de mange aktiviteter.

BB 608+605 og Rheumpark har sagt ja til et beløb svarende til det for 2014.

Lunden og BB 607 vil ikke støtte Afdelingernes Fest. Lunden vil gerne være med til KW. BB 607 skal diskutere det på næste afdelingsbestyrelsesmøde.

Hugo: Det der spares er underholdning + det store telt. Maden løber rundt i sig selv. Musikskolens afslutningskoncerter holdes hos os - og trækker borgere til fra resten af kommunen. Håber derfor, at der stadig kan være mulighed for et stort telt.

Allan: Jeg gider ikke det pjat mere. Hvis folk ikke vil være med, så drop det hele. Nedlæg KulturWeekenden, når folk ikke gider det.

Søren: Kunne vi forestille os, at vi kun holdt Afdelingernes Fest hver andet år, så at vi prøver et år uden?

Beslutning:

NetværksKontoret sender en fordelingsnøgle ud på de 250.000 kr. til finansiering af KW2015 til beslutning i afdelingsbestyrelserne. Endeligt ja skal gives til næste møde.

Detailplanlægningen af KulturWeekend skal foregå på stormøde/styregruppe.

Ad. 7 Tema om De 9 samarbejdet

Bente ridsede baggrunden op for punktet: Dels en opsamling på samarbejdet generelt, dels en forberedelse til den fælles midtvejsevaluering d. 15. januar.

Der blev foretaget en runde, hvor hver enkelte fortalte, hvorfor De 9 var vigtige for dem, hvad vi var gode til og hvad vi kunne blive bedre til:

Der var enighed om at følgende er vigtigt:

Udveksling af viden og erfaringer

Samarbejde til løsning af fælles problemer (børne- og ungeområdet f.eks.)

Samarbejde og fælles organisering for at få indflydelse

Fællesskab og god dialog med kommunen

Følgende var De 9 gode til:

Samarbejde på tværs

Træffe beslutninger

At inddrage nye i gruppen

Gå forrest ift. samarbejde mellem boligselskaber og kommune

Sætte aktiviteter i gang

Følgende kunne blive bedre:

Den interne kommunikation

Mindre indforståethed

Udvide gruppen til at blive De 10½ (den halve er Æbleblomsten)

Udvikling af visioner og styringsdialog

Mødestyring (Bente)

Det blev foreslået, at de menige medlemmer af afdelingsbestyrelserne kunne komme tættere på diskussionerne i De 9 ved at man holdt en årlig dag, hvor man diskuterede relevante emner, og evt. nedsatte ad-hoc arbejdsgrupper.

Dette var der opbakning til. Man enedes om, at det skulle ske en lørdag i maj. Nærmere planlægning tages på januar mødet. Samtidig blev Bente opfordret til at komme med et oplæg om mødestyringen til januarmødet også.

Workshop til Midtvejsevalueringen:

Hugo (repræsentant for de gamle medlemmer), Bent (repræsentant for de nye medlemmer) og en fra Gurrelund/Bjerrelund ("luksus"afdelingen) blev valgt til at stå for workshoppen. Bente indkalder til nærmere planlægning. Allan melder tilbage med evt. repræsentant til Bente (Søren er en mulig erstatning).

Alle blev opfordret til at deltage i evalueringen og at man spredte sig på alle tre workshops.

Ad. 8 HP4 - punktet

Godkendelse af De 7 partnerskabsaftalen. Bente undskyldte, at hun havde indarbejdet organisationstegningen i den forkerte udgave af aftalen.

Der kom ændringsforslag til papiret. En endelig udgave sendes ud som bilag til dette referat.

Ad. 9 Punkter til næste møde

Evaluering af Aktivitetskalenderen

Godkendelse af krisekommunikations-skabelon

Julefrokost

Ad. 10 Eventuelt

Bente har sendt en adresseliste ud for De 9, hvor hendes tlf. nr. er forkert.

Det rigtige nummer er 60 35 46 90.

bla/